



清华大学社会学系

Department of Sociology, Tsinghua University

地址: 中国北京市清华大学社会学系 (熊知行楼)

Add: Department of Sociology, Xiong Zhixing Hall, Tsinghua University, Beijing, P.R.China

邮编 / Postcode: 100084 电话 / Tel: +86-10-62771827 / 62795086 传真 / Fax: +86-10-62772740

电邮 / Email: soc@mail.tsinghua.edu.cn 网址 / Website: http://tsinghua.sociology.org.cn

兹有北京第二外国语学院国际经济与贸易专业马宏涛同学于 2022 年 4 月 25 日至 2023 年 3 月 6 日 在清华大学社科学院全球化研究中心实习并担任研究助理。

在担任研究助理期间, 该学生主要负责研究国内外热点话题、编译外文文献、协助运营机构微信公众号等工作。该学生努力工作, 善于思考, 积极配合领导和同事的工作, 能够将学校所学的知识灵活运用到工作中去。

在十个月的时间里, 该学生严格遵守各项规章制度, 服从安排并按时完成工作任务, 尊敬实习单位人员并与同事和睦相处, 与其一起工作的同事都对其表现予以肯定。特此证明。

清华大学社科学院全球化研究中心



This letter is to serve as the formal recommendation for Ma Hongtao from Beijing International Studies University has been a Research Assistant in Center for Global Studies, School of Social Sciences, Tsinghua University from 25<sup>th</sup> Apr., 2022 to 6<sup>th</sup> March., 2023.

As an intern, Ma is mainly responsible for researching hot topics at home and abroad, doing translation, and assisting in the operation of WeChat Official Account. Ma actively puts much effort into doing his works, guaranteeing the quality and quantity of the work done. He has been proficient at thinking and solving problems. Ma received the unanimous praise from his colleagues during his time working in the research institution.

Hereby Certified.

Center for Global Studies, School of Social Sciences, Tsinghua University